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ZAP IS NIK*
sa Cetvrte - posebne sjednice Drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2021. 
godini Skupstine Crne Gore 27. saziva, odrzane 25, 26, 29,30. novembra i 01.

decembra 2021. godine

Sjednica je pocela 25. novembra u 12 sati i 30 minuta.
Sjednici je predsjedavao Aleksa Becic, predsjednik Skupstine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog sprijecenosti predsjednika, predsjedavali su dr Branka 
Bosnjak i dr Strahinja Bulajic, potpredsjednici Skupstine.

Predsjednik Je podsjetio da Je ovo sjednica u redovnom zasijedanju 
posvecena premijerskom satu i poslanickim pitanjima.

Prvi dio sjednice posvecen Je premijerskom satu, u okviru kojeg pitanja 
predsjedniku Vlade postavijaju predsjednici klubova poslanika, odnosno 
oviasceni predstavnici klubova poslanika.

Vrijeme za postavijanje pitanja predsjedniku Vlade iznosi najvise pet 
minuta, a predsjednik Vlade odgovara u trajanju najvise pet minuta.

Poslije datog usmenog odgovora, predsjednik, odnosno oviasceni 
predstavnik kluba poslanika koji Je postavio pitanje ima pravo da komentarise 
odgovor u trajanju najvise tri minuta, a predsjednik Vlade da odgovori na 
komentar, u trajanju najvise tri minuta. Predsjednik, odnosno oviasceni 
predstavnik kluba poslanika kojije postavio pitanje nakon sto predsjednik Vlade 
da odgovor na komentar ima pravo da iznese stav na odgovor predsjednika 
Vlade u trajanju najvise dva minuta.

Predsjednik Skupstine Je podsjetio da su predsjedniku Vlade pitanja 
postavili poslanici;

1. Boris Bogdanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokrate - Demos - Mir 
Je nasa nacija;

2. Danijel Zivkovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske partije 

socijalista Crne Gore i Liberalne partije;
3. Dr Branko Radulovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratskogfronta - 

Pokret za promjene;
4. Dr Damir Sehovic. oviasceni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore;
5. Dragan Ivanovic, predsjednik Kluba poslanika Socijalisticke narodne 

partije Crne Gore;
6. Ervin Ibrahimovic - predsjednik Kluba poslanika Bosnjacke stranke;

■ Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizicka lica u muskom rodu, podrazumijevaju iste izraze i u 
zenskom rodu



7. Milos Konatar, predsjednik Kluba poslanika Crno na bijelo i
8. Mr Rasko Konjevic, predsjednik Kluba poslanika Socijaldemokratske 

partije Crne Gore - Albanska koalicija Jednoglasno".

Predsjednik Skupstine Je objavio da ce umjesto predsjednika Kluba
Albanska koalicijaposlanika Socijaldemokratske partije Crne Gore 

Jednoglasno" mr Raska Konjevica, pitanje postaviti oviascena predstavnica 
Kluba poslanika poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic.

PREMIJERSKI SAT I POSLANICKA PITANJA

Poslanik Dragutin Papovic intervenisao je proceduraino i saopstio da nije, 
u skladu sa clanom 50 Poslovnika Skupstine, dobio trazena obavjestenja i 
objasnjenja od Generalnog sekretarijata Vlade, a predsjednik Skupstine je 
pojasnio proceduru propisanu clanom 50 Poslovnika Skupstine.

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su
poslanici:

1. Boris Bogdanovic, predsjednik Kluba poslanika Demokrate - Demos - 
Mir je nasa nacija:

„Da li ce Vlada Crne Gore dati pozitivno misljenje na Predlog zakona 
Demokrata o obestecenju bivsih korisnica naknada po osnovu rodenja troje ill 
vise djece, kao i na Predlog zakona o izmjenama Zakona o socijalnoj i djecijoj 
zastiti, kojim se vracaju djeciji dodaci svoj djeci do 18. godine zivota?“

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Boris Bogdanovic.

2. Danijel Zivkovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratske partije 
socijalista Crne Gore i Liberalne partije:

„Sta Vas podstice da uzurpirate mjesto predsjednika Vlade, koje Vam vise 
ne pripada?"

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
Je komentarisao Danijel Zivkovic. a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 
Poslanik Danijel Zivkovic je dao stav na odgovor predsjednika Vlade.

Poslanik Ervin Ibrahimovic intervenisao Je proceduraino i saopstio da je 
nepotrebno da predsjednik Vlade iznosi stavove na racun gradana Rozaja. 
Predsjednik Skupstine je dao potrebna pojasnjenja.

Poslanik Petar Ivanovic intervenisao je proceduraino i saopstio da 
predsjednik Vlade, tokom odgovora na poslanicko pitanje, ne moze iznositi



insinuacije i licne stavove o poslanicima. Predsjednik Skupstine je dao potrebna
pojasnjenja.

3. Dr Branko Radulovic, predsjednik Kluba poslanika Demokratskog 
fronta - Pokretza promjene:

„lmajuci u vidu vaznost funkcije koju obavijate i odiuka koje donosite, da 
li uvidate da programi „Evropa sad“, ..Crnogorski Marsalov plan" i „Fiskalna 
strategija Crne Gore za period 2021-2024. godine" ne nude reformske, 
optimalne i sveobuhvatne odgovore na globalne izazove i izuzetno slozenosocio- 
ekonomsko stanje u CrnoJ Gori nakon tridesetogodisnje vladavine kriminogenog 
rezima, da su oni znacajno deklarativni, subjektivni, parcijaini i neutemeljeni, 
cak u nekim elementima diskriminatorski, antievropski, pa i anticivilizacijski, te 
mogu da proizvedu socijaini haos i nastavak ekonomske destrukcije?“

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. 
Odgovor je komentarisao dr Branko Radulovic.

4. Dr Damir Sehovic, oviasceni predstavnik Kluba poslanika 
Socijaldemokrata Crne Gore:

„KoJe aktivnosti Vlada, na cijem ste celu, planira da preduzmeda bi rijesila 
problem politicke, institucionalne, ekonomske, zdravstvene i bezbjednosne 
krize, te sta konkretno planirate da uradite da biste odblokirali pregovaracki 
proces sa Evropskom unijom, koji Je vec neko vrijeme sustinski blokiran?"

Dr Zdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje, Odgovor 
Je komentarisao dr Damir Sehovic.

5. Dragan Ivanovic, predsjednik Kluba poslanika Socijalisticke narodne 
partije Crne Gore:

„Kada gradani Crne Gore mogu ocekivati popis stanovnistva, 
domacinstava i stanova i da li ce ga zapravo biti?“

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor 
Je komentarisao Dragan Ivanovic.

6. Ervin Ibrahimovic, predsjednik Kluba poslanika Bosnjacke stranke:
„Koliko Je sredstava Vlada planirala u budzetskoj 2022. godini za

zavrsetak zapocetih projekata u opstinama na sjeveru Crne Gore, kao i koliko je 
opredijelila sredstava za putnu i vodovodnu infrastrukturu gdje zive manje brojni 
narodi i da li Vlada planira nove razvojne projekte na sjeveru Crne Gore?“

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorio Je na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Ervin Ibrahimovic.

7. Milos Konatar, predsjednik Kluba poslanika Crno na bijelo:
„Koliko toga Je Vlada, na cijem ste celu, uradila po pitanju distribucije 

pravde, borbe protiv organizovanog kriminaia i korupcije, a shodno tome i na 
vracanju nade gradanima da ce Crna Gora biti pravedna, socijalno odgovorna, 
drzavajakih institucija i vladavine prava?“



DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisao Milos Konatar, a predsjednik Vlade Je odgovorio na komentar. 
Poslanik Milos Konatar Je dao stav na odgovor predsjednika Vlade.

8. Dr Draginja Vuksanovic Stankovic, ovlascena predstavnica Kluba 
poslanika Socijaldemokratske partije Crne Gore 
Jednoglasno'*:

„Od konstituisanja nove vlasti brojni su primjeri kojima se narusava 
sekularni I gradanski karakter drzave, sto nije cudno ako je opste poznata 
cinjenica da je vasa Vlada uspostavljana u vjerskim objektima koje koristi SPC. 
Posebno su na udaru institucije koje promovisu crnogorski identitet I gradanski 
koncept. Izdvojicu ovom prilikom Fakultet za crnogorski jezik I knjizevnost i 
odnos Vase Vlade prema dijaspori. Fakultet za crnogorski Jezik i knjizevnost 
(FCJK) je pod konstantnim udarima i opstrukcijama vase vlasti, dok dijasporu 
posmatrate kao strano tijelo drzave cijom Vladom trenutno upravijate. Da li 
namjeravate da i dalje, istina jos veoma kratko vrijeme, premijersku funkciju 
obavijate kao vjernik jedne vjerske zajednice time urusavajuci sekularni karakter 
zemlje, i kada ce vasa Vlada prestati da opstruira rad FCJK i ima neadekvatan 
odnos prema cmogorskoj dijaspori?"

DrZdravko Krivokapic, predsjednik Vlade, odgovorioje na pitanje. Odgovor 
je komentarisala dr Draginja Vuksanovic Stankovic.

Aibanska koalicija

* * *

Sjednica je prekinuta u 15 sati i 20 minuta, a nastavijena sjutradan (26. 
maja) u 10 sati i 15 minuta.

Preslose na dio posvecen poslanickim pitanjima.
Predsjedavajuci drStrahinja Bulajic podsjetioje na proceduru postavijanja 

poslanickih pitanja.
Na istoj sjednici poslanik moze postaviti najvise dva poslanicka pitanja. 

Vrijeme za postavijanjejednog pitanja iznosi najvise tri minuta. Ministar ili drugi 
oviasceni predstavnik Vlade odgovara na poslanicko pitanje usmeno u trajanju 
do pet minuta po jednom pitanju.

Poslije datog odgovora na poslanicko pitanje poslanik koji je postavio 
pitanje ima pravo da u trajanju od najvise tri minuta komentarise odgovor i moze 
da postavi dopunsko pitanje u trajanju najvise jedan minut. Ministar ili drugi 
oviasceni predstavnik Vlade odgovor na dopunsko pitanje daje shodno odredbl 
Poslovnika koja se odnosi na odgovor na poslanicko pitanje do pet minuta.

Odgovorom na dopunsko poslanicko pitanje zavrsava se postupak 
odgovora na poslanicka pitanja.



Ministarstvu pravde, ljudskih i manjinskih prava, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanica Zdenka Popovic:
„DRI je objavila Izvjestaj o finansijskoj reviziji i reviziji pravilnosti 

poslovanja Tuziiastva za 2020. godinu, u kojem se konstatuje da je Tuzilastvo 
dobilo uslovno misljenje na finansijsku reviziju i negativno misljenje na reviziju 
pravilnosti. Tuzilastvo Je, po nalazu DRI, prekrsilo vise zakona i podzakonskih 
akata. Najdrasticniji primjer zloupotrebe novca svih gradana Crne Gore Je 
isplacivanje dodatka na zaradu po osnovu dezurstva i pripravnosti u iznosu od 
540.000 eura, na osnovu Odluke o uvecanju zarade drzavnim sluzbenicima i 
namjestenicima za obavijanje odredenih poslova (clan 26a), cije Je odredbe 
clana ukinuo Ustavni sudjos 2017. godine. Sta ce Vlada Cme Gore i Ministarstvo 
pravde, ljudskih i manjinskih prava preduzeti kako bi se sankcionisala 
potrosacka Jedinica Tuzilastvo zbog krsenja Zakona o budzetu i fiskalnoj 
odgovomosti, Zakona o radu, Zakona o drzavnoj imovini, Zakona o Javnim 
nabavkama, Zakona o drzavnim sluzbenicima i namjestenicima, Zakona o 
zaradama zaposlenih u javnom sektoru i posebno, zbog postupanja po Odiuci 
koja Je ukinuta Odiukom Ustavnogsuda iz 2017. godine?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je Boris Marie, drzavni sekretar u 
Ministarstvu pravde, ljudskih i manjinskih prava, a Zdenka Popovic je 
komentarisala odgovor.

2. Poslanik Dragutin Papovic:
„Da li ce Ministarstvo pravde, ljudskih i manjinskih prava ispraviti greske 

u Uvjerenjima o upisu u Jedinstvenu evideneiju vjerskih zajednica koja se odnose 
na Mitropoliju ernogorsko-primorsku i Eparhiju budimljansko-niksicku Srpske 
pravoslavne erkve (SPC)?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao Boris Marie, drzavni sekretar u 
Ministarstvu pravde, ljudskih i manjinskih prava, a Dragutin Papovic Je 
komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. Mr Sergej Sekulovic, 
rukovodilac u Ministarstvu pravde, ljudskih i manjinskih prava, daoje odgovor 
na dopunsko pitanje.

Proceduraino Je intervenisao poslanik Dragutin Papovic, radi pojasnjenja
stava.

Mr Sergeju Sekulovicu, ministru unutrasnjih poslova, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Andrija Nikolic:
1) „Da li Pollclja danas raspolaze konkretnim imenima bezbjednosno 

interesantnih osoba koje su boravile na Cetinju kao i u Cetinjskom manastiru 
04. i 05. septembra?”



Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Andrija Nikolicje komentarisao odgovor.

2) Da li Je Vase ministarstvo dostavilo operativne informacije MVP na 
osnovu kojih Je taj Vladin resorformulisao instrukciju za diplomatsko konzularne 
predstavnike CG o dogadjajima na Cetinju 4. i 5. septembra?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Andrija Nikolicje komentarisao odgovor.

2. Poslanik Vladimir Martinovic;
„Kako Je i na koji nacin u policiji angazovan LJubo Milovic? Takode, koje 

poslove trenutno obavija i da li Je od strane nadleznih organa ovo lice bilo 
iziozeno provjeri svog imovnog stanja?”

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a Vladimir Martinovic Je komentarisao odgovor.

Proceduraino su intervenisali mr Sergej Sekulovic, ministar unutrasnjih 
poslova i poslanik Vladimir Martinovic, radi pojasnjenja stava.

3. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:
„Drzavni sekretar Ministarstva unutrasnjih poslova g. Miljanic obavijestio 

Je Javnost da je od 4. decembra prosle do 8. novembra ove godine iz birackog 
spiska izbrisano 8.438 lica. Molim Vas da mi odgovorite koJi Je osnov brisanja iz 
birackog spiska za navedeni broj lica? Takode, potreban Je odgovor o broju 
predmeta po razlicitim osnovama brisanja, ukoliko ih Je vise. Potrebno je da mi 
dostavite i broJ predmeta po opstinama."

Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Sergej Sekulovic, ministar 
unutrasnjih poslova, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic Je komentarisaia 
odgovor.

4. Poslanik Momo Koprivica:
.,Da li Je i kada donijet akt o unutrasnjoj organizaciji i sistematizaciji 

Ministarstva unutrasnjih poslova?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao Je mr Sergej Sekulovic, ministar 

unutrasnjih poslova, a Momo Koprivica Je komentarisao odgovor.

* * ★

SJednica Je prekinuta u 11 sati i 40 minuta, a nastavijena u 12 sati.

Dr Dritanu Abazovicu, potpredsjedniku Vlade, poslanicka pitanja postavili
su:

1. Poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic:



„Sto Vlada Crne Gore i resorna ministarstva preduzimaju da sprijece 
ogroman porast govora mrznje, incidenata na nacionalnoj osnovi, gotovo 
svakodnevnih prijetnji novinarima, predstavnicima NVO sektora i politickih 
partija. Takode, gotovo nekaznjeno i bez osude od strane vlasti prolazi velicanje 
ratnih zlocinaca iz neposredne prosiosti, skrnavljenje i rusenje bisti i spomen 
obiljezja partizanske borbe protiv fasizma, kao i jasan revizionisticki koncept u 
dobrom dijelu vlasti i njihovih predstavnika „po dubini“ kad je u pitanju 
izjednacavanje fasistickih i antifasistickih snaga u Drugom svjetskom ratu. Da li 
ste u Vladi i resornim ministarstvima preduzell mjere kako bi sesa ovim sramnim 
aktivnostima prestalo?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a dr Draginja Vuksanovic Stankovic Je komentarlsaia odgovor.

Proceduraino su intervenisali dr Dritan Abazovic, potpredsjednik Viade i 
poslanica dr Draginja Vuksanovic Stankovic, radi pojasnjenja stava.

2. Poslanik Milos Konatar:
„Kako ocjenjujete Vasu posjetu Sjedninjenim Americkim Drzavama? Na 

cemu je bio fokus razgovora i kakva su ocekivanja nasih americkih partners? 
Sta mozemo ocekivati kao rezuitat same posjete?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a Milos Konatar je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. Dr 
Dritan Abazovic, potpredsjednik Vlade, dao je odgovor na dopunsko pitanje.

Poslanik Andrija Popovic intervenisao je proceduraino i saopstio da nije u 
skladu sa Poslovnikom da odgovor na dopunsko pitanje traje duze od jednog 
minuta. Predsjedavajuci dr Strahinja Bulajic podsjetio je da ministar ill drugi 
oviasceni predstavnik Vlade odgovor na dopunsko pitanje daje shodno odredbi 
Poslovnika koja se odnosi na odgovor na poslanicko pitanje do pet minuta.

3. Poslanik LuidSkreIja:
„Da li i dalje ocjenjujete ismatratejednim od najznacajnijih uspjeha Vaseg 

jednogodisnjeg rada kao Koordinator svih bezbjednosnih sluzbi, „privodenje uz 
upotrebu svih poiicijskih mjera" celnika lokalne vlasti Opstine Ulcinj na celu sa 
predsjednikom Opstine i odredenog broja sekretara, zbog nezakonitog, tj. 
takozvanog partijskogzaposljavanja, dosad nezabiljezeno u Crnoj Gori, postoste 
nakon tog dogadaja slavodobidno euforicno i spektakularno tvitnuli: „Postovani 
gradani, evo ruke pravde i u Uicinju, privedena cijela ulcinjska vlastpa neka opet 
kradu izbore?“.

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a Luid Skreija je komentarisao odgovor.

4. Poslanik Andrija Popovic:



„Sto cete Vlada i konkrentno Vi s pozicije njenog drugog covjeka, uciniti da 
konacno stabilizujete ukupnu drustveno-politicku situaciju u Drzavi i zaustavite 
dalju eskalaciju nacionalizma, sovinizma, velikodrzavnih projekata i 
nemilosrdnog obracuna s neistomisljenicima i politickim protivnicima, pa cak i 
aktivistima civilnog sektora i gradanima koji nemaju veze s javnim zivotom, a 
dozivijavaju line i torturu zbog iskazanogstava ill uvjerenja? Posebno je opasno 
sto takvi napadi sve cesce dolaze s vrha vlasti ill s drugih pozieija moci, sto se 
moze dozivjeti kao ucutkivanje i zastrasivanje svih koji se usude da misle 
drugaeije od vladajuce vecine. Posljednji slucaj u PlJevIJima, napada na 
aktivistkinju za ljudska prava i prava zena, samo Je kap u casi povampirene 
ideologije velikosrpstva na koju Vi zmurite. Kada cete konacno progledati i 
svjesno i savjesno se suociti s problemima koji sve vise ugrozavaju nase 
drustvo? Istovremeno, Vi ne odustajete od agende klerikalizacije drustva, pa Je 
nedavno Uprava za katastar i drzavnu imovinu - Podruena jedinica UlcinJ, 
rjesavajuci po zahtjevu Srpske pravoslavne erkvene Opstine Niksic, entiteta 
Crkve Srbije, u upravnoj stvari za koJu se tvrdi da Je vracanje imovine u uvali 
Valdanos kod Ulcinja oduzete Rjesenjem br. 06-2275/2 od 17. Januara 1978. 
godine. OvaJ zahtjev Je blanko usvojen i time nastavijena praksa snazenja 
erkvenih organizaeija, dok gradani mogu samo da sanjaju ojednakom tretmanu 
u slicnim pitanjima, restitueija Je blokirana, ne mogu da povrate svoju imovinu."

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a Andrija Popovieje komentarisao odgovor.

5. Poslanik Predrag Sekulic;
„Da li sluzbe bezbjednosti Crne Gore imaju informaeiju o postojanju 

masovnih grobnica u kojima se nalaze tijela civila, pripadnika aibanske 
nacionalnosti sa Kosova, iz perioda 1998 -1999. godina?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Dritan Abazovic, potpredsjednik 
Vlade, a Predrag Sekulic Je komentarisao odgovor.

Dr Oliveri Injac, ministarki odbrane, poslanicko pitanje postavili su:
1. Poslanik Dragan Vukic;
„Da li Ministarstvo odbrane Crne Gore, na cijem ste Vi celu, planira 

izgradnju vojne kasarne u Andrijevici?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala Je drOlivera Injac, ministarka odbrane, 

a Dragan Vukic Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko pitanje. Dr Olivera 
Injac, ministarka odbrane, dala Je odgovor na dopunsko pitanje.

2. Poslanik Predrag Boskovic:
1) „Da li ste uputili prijedlog za postavijanje potpukovnika Todora 

Goranovica na mjesto direktora Direktorata za obavjestajno bezbjednosne



poslove Savjetu za bezbjednost i odbranu kako Ustav nalaze i ako nijeste zasto 
nijeste?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je drOlivera injac, ministarka odbrane, 
a Predrag Boskovic je komentarisao odgovor.

2) „U medijima se pojavila informacija da nastavijate sa modernizacijom 
Vazduhoplovstva Vojske Crne Gore, nabavkom Jos dva bell 505 kako Je i 
predvidjeno strategijskim dokumentima. Kada se isti mogu ocekivati?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Olivers Injac, ministarka odbrane, 
a Predrag Boskovic je komentarisao odgovor.

Poslanik Momo Koprivica intervenisao je proceduraino i saopstio da je, u 
skladu sa Poslovnikom, zabranjeno urusavati i vrijedati ljudsko dostojanstvo i na 
ponizavajuci i uvredijiv nacin govoriti o drugima. Predsjedavajuca dr Branka 
Bosnjak se saglasila sa poslanikom Koprivicom i podsjetila prisutne poslanike 
da diskutuju u skladu sa Poslovnikom Skupstine.

3. Poslanica Suzana Pribilovic:
„Da ii ste inicirali razrjesenje predsjednice i clanica Komisijeza zalbe kako 

biste prikrili svoje nezakonito postupanje i odiucivanje u predmetu javnosti 
poznatom pod nazivom „Kadeti“ ill ste to uradili kako biste onemoguciii 
zaposlene sluzbenike i namjestenike, kao i kandidate za zaposljavanje u 
ostvarivanju njihovih prava protiv odiuka izvrsne vlasti ciji ste clan?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je drOlivera Injac, ministarka odbrane, 
a Suzana Pribilovic je komentarisala odgovor.

* * *

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 45 minuta, a nastavijena 29. novembra u 
11 sati i 15 minuta.

Mr Milojku Spajicu, ministry finansija i socijalnog staranja, poslanicka 
pitanja postavili su:

1. Poslanik Jevto Erakovic:
„Koliko ce prema procjeni Ministarstva finansija i socijalnog staranja 

iznositi tekuca potrosnja zdravstvenog sistema u 2021. godini, koliko ce iznositi 
neizmirene obaveze u 2021. godini, odnosno koliko novca nedostaje za potrebe 
zdravstvenog sistema u 2021. godini, i kako je planirano da se obezbijede 
nedostajuca sredstva u 2022. godini da bi zdravstveni sistem funkcionisao bez
problema?”

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
I socijalnog staranja, a Jevto Erakovic je komentarisao odgovor.



2. Poslanik Dragan Krapovic:
„Zbog cega nije produzena mjera primjene nize stope PDV-a od 7% koja je 

istekla 31. 08. 2021 godine, a odnosila se na pripremanje i usiuzivanje hrane, 
pica i napitaka, osim alkoholnih pica, gaziranih pica sa dodatkom secera i kafe, 
u objektima za pruzanje ugostiteijskih usluga?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Dragan Krapovic je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Andrija Popovic:
„Sto ce Vlada i Vase Ministarstvo preduzeti, da se katastrofalna socljalno- 

ekonomska situacija u Crnoj Gori sanira, u kojoj u 2/3 crnogorskih opstina ima 
vise penzionera nego radnika u caktri opstine vise korisnika socijalne pomoci 
nego radnika? Uz to, ima oko 60.000 zaposlenih manje nego prije dvije godine, 
sada oko 145.000, a nezaposlenih oko 55.000, sto je cak 20.000 vise nego 
prije dvije godine. Kako je za dvije godine izgubljeno 60.000 radnih mjesta, 
samo u Podgorici 27.000, moze li se sve pripisati pandemiji? Moze li se u 
ovakvoj strukturi privrede realizovati marketinski slogan „Evropa sad“?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Andrija Popovic je komentarisao odgovor.

Poslanik Jevto Erakovic i poslanik Dragan Krapovic su intervenisali 
proceduraino, radi pojasnjenja stava.

4. Poslanik mr Rasko Konjevic:
„Zbog cega Ministarstvo na cijem ste celu nije podrzaio prediog za 

smanjenje akciza na gorivo koje je, usijed povecanja cijene na berzi, doseglo 
gotovo istorijski maksimum u Crnoj Gori? Da li smatrate da je za gradane i 
ekonomiju Crne Gore dobro da placaju skoro pa najvece akcize na gorivo u 
regionu, ali i da cijena goriva kod nas bude veca nego u mnogim razvijenim 
drzavama EU poput Austrije ili Luksemburga?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.

5. Poslanik Albin Ceman:
„Na prezentaciji kapitalnog budzeta za 2022. godinu planirana su 

ulaganja u opstini Petnjica u iznosu od 850.000 eura. Koji su to projekti koji ce 
biti finansirani iz drzavnog budzeta, koje projekte je kandidovala lokalna uprava 
i kolikoje tih projekata prihvaceno?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Albin Ceman je komentarisao odgovor.

Poslanik mr Rasko Konjevic je intervenisao proceduraino i saopstio da se 
ne moze, u skladu sa clanom 188 Poslovnika, govoriti povodom poslanickog 
pitanja, odgovora na poslanicko pitanje ili komentara odgovora drugog 
poslanika.



6. Poslanica Suzana Pribilovic:
„Koliki je broj drzavnih sluzbenika i namjestenika trenutno zaposlenih u 

Ministarstvu finansija i socijalnog staranja, kao i koliko je lica, u periodu od 
07.12.2020.g. do 06.10.2021.g. angazovano u Ministarstvu po osnovu neke 
vrste ugovora (ugovora o privremenim i povremenim poslovima, ugovora o djelu, 
ugovora o pruzanju usiuga, konsultantskim, ekspertskim, rada projektu), kao i 
drugim oblicima angazovanja?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Suzana Pribilovic je komentarisala odgovor.

7. Poslanik Genci Nimanbegu:
.,Da li kao predlagac Predloga zakona o budzetu Crne Gore za 2022. 

godinu, mozete predvidjeti sredstva od 500.000 eura, za izradu Studije 
izvodijivosti za osnivanje „Dulcinea WB University*' univerziteta u Ulcinju, koji bi 
imao medunarodni karakter, a promovisao pozitivan primjersklada i suzivota na 
ilirskom poluostrvu tj. Balkanu, nesto po cemu je vec prepoznat grad Ulcinj?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Genci Nimanbegu je komentarisao odgovor.

8. Poslanik PredragSekulic;
„Koje prihodne stavke iz budzeta za 2021. godinu nijesu ispunjene u 

odnosu na plan u prva tri kvartala ove godine?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a Predrag Sekulic je komentarisao odgovor.
9. Poslanik Miomir M. Mugosa:
„Koliko je Uprava prihoda i carina naplatila poreskih prihoda u periodu 

januar - septembar 2021.g. na crnogorskom primorju (UlcinJ, Bar, Budva, Tivat, 
Kotor i Herceg Novi) u odnosu na isti uporedni period (januar-septembar) 2019. 
godine?”

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Miomir M. Mugosa je komentarisao odgovor.

10. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Koje Je mjere Vlada Crne Gore preduzela i preduzima u cilju smanjenja 

siromastva djece?”
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 

i socijalnog staranja, a mr Boris Mugosa je komentarisao odgovor.
11. Poslanik Marko Milacic:
„Na koji nacin planirate da poboijsate standard penzionera i kako 

komentariseteopstrukcije prema projektu „Evropa sad” kojedolaze od pojedinih 
poslanika, ali i sa drugih strana?”

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijalnog staranja, a Marko Milacic je komentarisao odgovor i postavio



dopunsko pitanje. Mr Milojko Spajic, ministar finansija i socijainog staranja, dao 
je odgovor na dopunsko pitanje.

12. Poslanik Ivan Mitrovic;
1) „Da li u 2022. godini kroz ..Marsalov plan“ ill neku od drugih mjera, 

Vlada Crne Gore namjerava da smanji dosadasnji snazan uticaj rasta cijena 
osnovnih zivotnih namirnica na ekonomski polozaj penzionerske populacije u
CrnoJ Gori?*'

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijainog staranja, a Ivan Mitrovic je komentarisao odgovor.

2) „Da li Je shodno Zakonu o socijalnoj i djecijoj zastiti formirana troclana 
komisija koja vrsi provjeru radne sposobnosti, odnosno provjeru kompetencija, 
znanja i sposobnosti, pri izboru direktora Javnih ustanova ciji Je osnivac drzava? 
Ako jeste, molim Vas da me informisete kog datuma Je formirana, ko su njeni 
clanovi, kolikosvaki od njih pojedinacno ima iskustva u radu u sistemu socijalne 
i djecije zastite i ako ima na kojim pozicijama, kolika im Je naknada i sta ih Je 
prorucilo za imenovanje u navedenoj komisiji? Takode Vas molim da me 
informisete da li je donesen pravilnik o radu navedene komisije, ako Jeste kog 
datuma Je donesen i molim Vas da mi dostavite njegov sadrzaj."

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijainog staranja, a Ivan Mitrovic Je komentarisao odgovor i postavio 
dopunsko pitanje. Mr Milojko Spajic, ministar finansija i socijainog staranja, dao 
Je odgovor na dopunsko pitanje.

13. Poslanik Petar Ivanovic:
„Na osnovu kojih podataka, analiza i studija ste dosli do zakijucka da svi 

zaposleni u CrnoJ Gori primaju na ruke iznos od 150 eura i da li ste radili analizu 
uticaja na mikro, mala i srednja preduzeca? Na osnovu kog zakona ste zaduzili 
Crnu Goru u decembru 2020. godine? Koliko iznosi ukupan dug Crne Gore u 
apsolutnim ciframa, koliko od navedenog iznosa se odnosi na Vas mandat i da 
!i znate kolika jetrenutna cijena posljednje emisije obveznica?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje mr Milojko Spajic, ministar finansija 
i socijainog staranja, a Petar Ivanovic Je komentarisao odgovor i postavio 
dopunsko pitanje. Mr Milojko Spajic, ministar finansija i socijainog staranja, dao 
Je odgovor na dopunsko pitanje.

* * *

Sjednicaje prekinuta u 15 sati, a nastavijena 30. novembra (sjutradan) u 
llsati i 20 minuta.
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Dr Vesni Bratic, ministarki prosvjete, nauke, kulture i sporta, posianicka 
pitanja postavili su:

1. Poslanik Vladimir Jokovic:
„Da li se i kada planira sanacija rodne kuce velikog crnogorskog 

vojskovode serdara Jola Piietica, u selu Zavala Piperska, opstina Podgorica, jer 
je ista potpuno ruinirana? S obzirom na velike zasluge serdara Jola Piietica 
prilikom oslobadanja Crne Gore, smatramoda bi ovo trebalo uciniti u sto kracem 
roku."

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 
prosvjete, nauke, kulture i sporta, a Vladimir Jokovic je komentarisao odgovor.

2. Poslanik Dragutin Papovic:
„Zasto je prije zakonskog isteka mandata sa mjesta direktorice Narodnog 

muzeja Crne Gore razrijesena istoricarka umjetnosti dr Anastazija Miranovic
1 kakva je aktuelna situacija u Narodnom muzeju Crne Gore?“

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 
prosvjete, nauke, kulture i sporta, a Dragutin Papovic je komentarisao odgovor.

Poslanica mr Bozena Jelusicje intervenisala proceduraino i podsjetila na 
proceduru postavljanja poslanickih pitanja i saopstila da ukotiko poslanici zele 
da postave pitanje nekom drugom poslanickom klubu ili poslaniku, to mogu 
uciniti direktno. Poslanici Dragutin Papovic i Vladimir Martinovic su reagovali 
proceduraino, radi pojasnjenja stava. Predsjedavajuci drStrahinja Bulajicje dao 
potrebna pojasnjenja.

3. Poslanik mr Rasko Konjevic:
„Da li je tacno da ste odiukom Vlade Crne Gore postavljeni da 

„predstavijate i organizujete rad JU Muzeji Crne Gore, potpisujete akte i 
raspolazete budzetskim sredstvima ove ustanove“? Da li ste deponovali svoj 
potpis u CPRS kako bi raspolagaii sredstvima? Da li osjecate licnu odgovornost 
zato sto Narodni muzej Crne Gore jos uvjek nije obezbijedio loz ulje za grijanje, 
cime su osim zdravija zaposlenih, u najvecoj mjeri ugrozen i muzejski fond koji 
se tamo nalazi?“

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 
prosvjete, nauke, kulture I sporta, a mr Rasko Konjevic je komentarisao odgovor.

Poslanik Vladimir Martinovic je intervenisao proceduraino i procitao clan
2 I clan 85 Ustava Crne Gore i podsjetio na postupak Izbora predstavnika u 
Skupstini Crne Gore.

4. Poslanica mr Bozena Jelusic:
„Koliko je do sada u svim oblastima koje pokriva Vas resor bilo tuzbi 

povodom smjena sa menadzerskih i rukovodecih funkcija? Da 11 je ministarstvo 
na cijem ste celu u tu svrhu moraio angazovati dodatnu pravnu pomoc? Da li ste 
spremni da snosite individuainu odgovornost u slucaju da nadlezne institucije



■r • ’

dokazu da su pojedine smjene bile nezakonite sa aspekta meritornosti ill u 
formalnopravnom smislu?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 
prosvjete, nauke, kulture i sporta, a mr Bozena Jelusic je komentarisala odgovor 
i postavila dopunsko pitanje.

Predsjedavajuci, dr Strahinja Bulajic, saopstio je da ce ministarka 
prosvjete, nauke, kulture i sporta, odgovor na dopunsko pitanje dostaviti u 
pisanoj formi.

5. Posianica Aleksandra Vukovic:
1) „Koja ste strateska dokumenta i ciljeve u vezi sa razvojem kulture u 

Crnoj Gori osmislili i ostvarili?"
Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 

prosvjete, nauke, kulture i sporta, a Aleksandra Vukovic je komentarisala 
odgovor.

2} Posianica Aleksandra Vukovic:
„Jeste li se informisali o detaijima iznesenogstava v. d. direktora Agencije 

za kontrolu i obezbjedenje kvaliteta visokog obrazovanja prema reakreditaciji 
Fakulteta za crnogorski jezik i knjizevnost? Kakav je Vas stav prema tome?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Vesna Bratic, ministarka 
prosvjete, nauke, kulture i sporta, a Aleksandra Vukovic je komentarisala 
odgovor.

Dr Jeleni Borovinic Bojovic, ministarki zdravija, poslanicka pitanja postavlli
su:

1. Poslanik Jevto Erakovic;
„Da li je Sergej Boljevic iz Moskve bio ili i dalje jeste clan Vladinog 

pregovarackog tima za nabavku Sputnjik vakcina? Ako je g. Boljevic clan 
pregovarackog tima crnogorske Vlade, molim Vas, da kazete i pod kojim 
usiovima - pro bono ili ugovorno. Da li je primao i, ako jeste, koliku nadoknadu 
za to? Da li je tacna njegova tvrdnja (Dan, 16.11.2021) da je neko iz crnogorske 
Vlade obecao ruskoj strani da ce Crna Gora kupiti 500.000 doza Sputnjika lajt?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic, 
ministarka zdravija, a Jevto Erakovic je komentarisao odgovor.

2. Poslanik mr Boris Mugosa:
„Da li smatrate da nosioci najvisih javnih funkcija svjesnim krsenjem 

epidemioloskih mjera i ponasanjem, odnosno izjavama koje su u suprotnosti sa 
stavovima nadleznih institucija (Ministarstva zdravija. Institute za javno 
zdravije...) omalovazavaju ogromne napore zdravstvenih radnika u gotovo 
dvogodisnjoj borbi protiv koronavirusa?"



Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr Jelena Borovinic Bojovic, 
ministarka zdravija, a mr Boris Mugosa je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Halil Dukovic:
„Planirate li intenzivniju kampanju o znacaju vakcinacije protiv 

koronavirusa, kako bi gradanima pruziii sve informacije o korisnosti iste i za 
pojedinca i za drustvo?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala je dr jelena Borovinic Bojovic, 
ministarka zdravija, a Halil Dukovic je komentarisao odgovor.

Poslanik mr Boris Mugosa je intervenisao proceduraino i podsjetio na 
proceduru postavijanja posianickih pitanja I saopstio da ministarka zdravija ne 
moze komentarisati prethodno poslanicko pitanje u odgovoru na poslanicko 
pitanje poslanika Halila Dukovica.

Mr Jakovu Milatovicu, ministry ekonomskog razvoja, poslanicka pitanja
postavili su;

1. Poslanik Bogdan Fatic:
„Koji su to projekti koji su realizovani ili se realizuju (od dana formiranja 

Vlade premijera Krivokapica) u opstinama Berane, Andrijevica i Petnjica, a 
finansirani su i podrzani kroz razne programe od strane Vlade Crne Gore i 
resornog ministarstva?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Bogdan Fatic je komentarisao odgovor.

2. Poslanica Zdenka Popovic:
„Na koji nacin Ministarstvo ekonomskog razvoja namjerava da ispravi 

nepravdu prema bivsim zaposlenima u preduzecima u kojima je uveden stecaj, 
a kojima su grubo povrijedena njihova imovinska prava zbog zloupotreba od 
strane poslovnih struktura, odnosno poslodavaca? Kao posljedica tranzicije i 
privatizacije drustvene imovine, ciji su titular! bili zaposleni u crnogorskim 
preduzecima u drustvenoj svojini, doslo je do masovnogotpustanja radnika, kao 
tehnoloskog viska uglavnom na stetu radnika, bez isplacenih zarada, 
otpremnina i povezanog radnog staza. Pravo na zaradu i zastita za vrijeme 
nezaposlenosti su stecena prava zaposlenih i ona nikad ne zastarijevaju po 
„pravilima i principima gradanskog prava*', posebno ako su prava radnika iz 
radnog odnosa prekinuta bez krivice radnika, uvodenjem stecaja. Da li ce 
Ministarstvo ekonomskog razvoja u najkracem roku uzeti u razmatranje 
dokumentaciju koja potvrduje prevaru bivsih radnika El Obod AD Cetinje, Kosute 
Cetinje i ostalih ugasenih cetinjskih preduzeca? Ovo iz razloga sto je cetinjska 
privreda najveca zrtva tranzicionog perioda, a Prijestonica u kojoj rade jos samo 
kafane i kladionice to ni po cemu ne zasluzuje."



Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Jakov Milatovic, ministar 
ekonomskog razvoja, a Zdenka Popovic je komentarisala odgovor.

•it * *

SJednica Je prekinuta u 14 sati i 50 minuta, a nastavijena 1. decembra 
(sjutradan) u 11 sati.

Dr Ratku Mitrovicu, ministru ekologije, prostornog planiranja i urbanizma, 
poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanica mr Bozena Jelusic:
„Do kog je stadijuma stigio donosenje Prostornog plana drzave Crne Gore, 

drugog po vaznosti dokumenta nakon Ustava? Na koji nacin su u njemu tretirana 
pitanja odrzivog razvoja i zastite zivotne sredine kao i zelene ekonomije?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je dr Ratko Mitrovic, ministar ekologije, 
prostornog planiranja i urbanizma, a mr Bozena Jelusic je komentarisala odgovor 
i postaviia dopunsko pitanje. Dr Ratko Mitrovic, ministar ekologije, prostornog 
planiranja i urbanizma, dao je odgovor na dopunsko pitanje.

2. Poslanica Daliborka Pejovic:
„Postovani ministre. molim Vas da mi dostavite izjasnjenje u odnosu na 

dinamiku realizacije Zakijucaka Odbora za turizam, poljoprivredu, ekologiju i 
prostorno planiranje Skupstine Crne Gore, usvojenim na sjednici od 29. jula 
2021. godine.”

Odgovor na poslanicko pitanje daoje dr Ratko Mitrovic, ministar ekologije, 
prostornog planiranja i urbanizma. a Daliborka Pejovic je komentarisala odgovor.

Predsjedavajuci dr Strahinja Bulajic obavijestio je da ce na pitanje 
upuceno Ministarstvu vanjskih poslova, umjesto ministra Oorda Radulovica, 
zbog ranije preuzetih obaveza, odgovarati Ljubomir Misurovic, drzavni sekretar 
u Ministarstvu vanjskih poslova.

Dordu Radulovicu, Ministru vanjskih poslova, poslanicko pitanje postavio
je:

1. Poslanik Momo Koprivica:
„Na osnovu kojih kriterijuma je donijeta odiuka da se na duznost oficira za 

bezbjednost u ambasadi Crne Gore u Beogradu postavi Vesko Damjanovic, bivsi 
pomocnik direktora i v.d. direktora Uprave policije?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Ljubomir Misurovic, drzavni sekretar 
u Ministarstvu vanjskih poslova, a Momo Koprivica je komentarisao odgovor.



Mr Aleksandru Stijovicu, ministru poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, 
poslanicka pitanja postavili su:

1. Poslanik Miomir M. Mugosa:
„Koliko je u 2021. godini (do 01.11.2021) Ministarstvo poljoprivrede i 

ruralnog razvoja ulozilo sredstava u nastavak izgradnje vodovodnog sistema za 
podrucje Donje i Gornje Ljesanske nahije sa vodoizvorista Kaluderovo oko i koji 
je iznos sredstava planiran u budzetu navedenog ministarstva za 2022. 
godinu?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Miomir M. Mugosa je komentarisao
odgovor.

2. Poslanik Marko Milacic:
„Kako komentarisete cinjenicu da se dugogodisnji koncesioni ugovori u 

oblasti sumarstva godinama nisu postovali, te da se na taj nacin nekolicini 
privitegovanih firmi krsenjem koncesionih ugovora omogucavalo nezakonito 
bogacenje, a na stetu budzeta Crne Gore i nasih suma?“

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Marko Milacic je komentarisao 
odgovor.

3. Poslanik Dragan Krapovic:
„Da li Vlada Crne Gore ima namjeru da konacno stavi tacku na 

eksploataciju sljunka iz korita Morace, ako ima kada i na koji nacin planirate da 
to sprovedete u djelo? Takode, s obzirom da postoje firme koje imaju ugovore i 
angazovane su na „regulaciji korita Morace", zelim da Vas pitam koje su firme u 
pitanju? Finaino, pitam Vas kako Vlada Crne Gore, nadlezno ministarstvo i 
inspekcijski organi prave razliku izmedu regulacije korita rijeke, sa jedne strane, 
te vadenja i eksploatacije sljunka, sa druge?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Dragan Krapovic je komentarisao
odgovor.

4. Poslanik Petar Ivanovic:
„Kada je donijeta posljednja strategija razvoja poljoprivrede i kako 

ocjenjujete Izvjestaj Evropske Komlsije za Poglavlje 11 - poljoprivreda? Zasto jos 
uvijek nijesu Isplacena direktna placanja po hektaru, zasto poljoprivrednicl 
placaju akclze na gorivo, zasto su stocarl i mljekari nezadovoijni Vasim radom I 
zasto nijeste odrzali obecanje koje ste dali u Skupstini Crne Gore da ce svi javnl 
pozlvl za IPARD biti objavijeni u III kvartalu ovegodine?"

Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 
poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Petar Ivanovic je komentarisao 
odgovor.



5. Poslanik Albin Ceman:
„Koje mjere finansijske podrske mogu ocekivati poljoprivredni proizvodaci 

u 2022. godini?"
Odgovor na poslanicko pitanje dao je mr Aleksandar Stijovic, ministar 

poljoprivrede, sumarstva i vodoprivrede, a Albin Ceman je komentarisao 
odgovor.

Mladenu Bojanicu, ministry kapitalnih investicija, poslanicka pitanja
postavili su:

1. Poslanik Dragan Ivanovic:
„Kada ce Ministarstvo kojim Vi rukovodite, odnosno Uprava pomorske 

sigurnosti koja Je u sastavu Vaseg Ministarstva, prepoznati i uvrstiti u register 
drveni camac, odnosno cun?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 
investicija, a Dragan Ivanovic Je komentarisao odgovor.

2. Poslanik Danijel Zivkovic:
1) ..Ministarstvo kapitalnih investicija u svom sastavu ima Odjeljenje za 

unaprjedenje korporativnog upravijanja. Da li se to ..unapredenje" ogieda u 
neskrivenom partijskom zaposljavanju u sektorima kojima rukovodite, a 
posebno u energetici i rudarstvu? Cija Je odgovornost enormno partijsko 
zaposljavanje u privrednim subjektima ciji rad kontrolisete, pa Je prema 
odredenim informacijama od apriia do danas samo u sektoru energetike i 
rudarstva zaposljeno skoro 900 partijskih kadrova po raznim formama ugovora 
0 radu i djelu? Koliko Je od apriia do danas, u energetskim kompanijama 
pojedinacno angazovano zaposlenih: po ugovoru o radu na odredeno; po 
ugovoru 0 radu na neodredeno ili kroz ugovore o preuzimanju iz drugih 
organizacija; preko agencija za ustupanje zaposlenih; kroz ugovore o djelu?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 
investicija, a Danijel Zivkovic Je komentarisao odgovor.

2) „Uporno se trudite da opstruirate ekolosku rekonstrukcijeu TE PlJevIJa, 
u cijem Je to interesu?"

Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 
investicija, a Danijel Zivkovic Je komentarisao odgovor.

3. Poslanik Milos Konatar:
„KoJe su kapitalne investicije planirane u saobracaju i energetici do 2024.

godine?"
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 

investicija, a Milos Konatar Je komentarisao odgovor i postavio dopunsko



pitanje. Mladen Bojanic, ministar kapitalnih investicija, dao je odgovor na 
dopunsko pitanje.

4. Poslanica Jovanka Lalicic:
„Kada ce poceti radovi na izgradnji saobracajnice od Jaza do Tivta?“
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 

investicija, a Jovanka Lalicic Je komentarisala odgovor.
5. Poslanik AmerSmailovic:
„Da li ste u kapitalnom budzetu za 2022. godinu planirali unapredenje 

putne infrastrukture na podrucju opstine Petnjica?"
Odgovor na poslanicko pitanje daoje Mladen Bojanic, ministar kapitalnih 

investicija, a Amer Smailovic je komentarisao odgovor.

Mr Tamari Srzentic, ministarki Javne uprave, digitalnog drustva i medija, 
poslanicko pitanje postavila je:

1. Poslanica Jovanka Lalicic:
„Za koje Je organe drzavne uprave Uprava za kadrove, u periodu od 

decembra 2020. do danas, dala misljenje na Pravilnik o unutrasnjoj organizaciji 
i sistematizaciji? Koji organi drzavne uprave, odnosno sluzbe Vlade, nijesu 
zatrazili odnosno dobiii misljenje na navedene akte i da li Je za sve pravilnike na 
kojeje dato misljenje isto bilo pozitivno?"

Odgovor na poslanicko pitanje dala Je mr Tamara Srzentic, ministarka 
javne uprave, digitalnog drustva i medija, a Jovanka Lalicic je komentarisala 
odgovor.

Predsjedavajuci dr Strahinja Bulajic obavijestio je da je Cetvrta - posebna 
sjednica Drugog redovnog Gesenjeg) zasijedanja u 2021. godini zavrsena.

* * *

Sjednica je zavrsena 01. decembra u 15 sati i 15 minuta.
Prekucani fonografski zapis sa sjednice cini sastavni dio ovog zapisnika.

Broj:
Podgorica, 01. decembar 2021. godine
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